

THE NEW BRAND

Visit us at stand 98

Category: Cosmetics

Type: Agency



The New Brand est l'agence qui vous accompagne de A à Z dans le lancement de votre marque de cosmétique.

En effet, en tant que professionnels de la beauté et du bien-être, vous faites face à de nombreux enjeux. Entre l'exigence de vos clients et vos concurrents de plus en plus agressifs, il devient difficile de développer une entreprise pérenne malgré la multitude d'opportunités qui réside dans votre domaine d'activité.

TNB vous accompagne de l'idée au lancement en vous proposant des accompagnements qui vous permettront de vous démarquer de vos concurrents et de ravir vos clients.



The New Brand is the agency that accompanies you from A to Z in the launch of your cosmetics brand.

As beauty and wellness professionals, you face many challenges. Between the demands of your customers and your increasingly aggressive competitors, it's becoming difficult to develop a sustainable business despite the multitude of opportunities that lie within your field of activity.

TNB can help you from the idea to the launch, offering you the support you need to stand out from your competitors and delight your customers.



Adresse: 58 rue Monceau, 75008 PARIS

Téléphone: +33 (0)7 78 82 19 27

fatou@thenewbrand.fr